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Aangemelde vragen Vragenhalfuur 14 maart 2019  

 

Vragen de heer Kruijswijk (GroenLinks) m.b.t. Landbouwgif 

GroenLinks wil in de rondvraag graag het college en vraag stellen n.a.v. het bericht op 

https://nos.nl/artikel/2274792-meer-blootstelling-aan-gif-bij-bollenvelden-dan-

gedacht.html over gifgebruik op landbouw- en i.h.b. bollenvelden in/bij onze gemeente. 

VRAAG:  
Welke stappen kan onze gemeente nemen om de gezondheidsrisico’s van 
landbouwgif in onze omgeving en in het bijzonder in de omgeving van de 
bollenvelden in het zuiden van Vogelenzang* terug te dringen? 

NB. GroenLinks stelt zich voor dat de gemeente om te beginnen in overleg met Van 

Haaster&Zn. bespreekt: 

a. in hoeverre gewasbeschermingsmiddelen minder of liefst onschadelijk voor mens 
en dier kunnen worden gebruikt, nog bóven de momenteel goedgekeurde 
middelen die goedgekeurd zijn door de Rijksoverheid; 

b. Welke ondersteuning het bedrijf zou kunnen hebben om de bollenteelt verder te 
verduurzamen. 

 

Vragen de heer Heukels (Liberaal Bloemendaal) m.b.t. Voor- en najaarsnota´s 

Geacht college 

INLEIDING 

i. In de voor- en najaarsjaarsnota’s die de laatste jaren zijn verschenen worden 

de werkelijke lasten en baten per programma tot en met een bepaalde maand 

in het desbetreffende jaar vermeld met daar achter aangegeven welk 

percentage dat was van het voor het hele jaar begrootte bedrag. 

 
ii. Die informatie geeft eigenlijk geen inzicht in hoe het er voor staat. 

Bijvoorbeeld de eerst vervaldatum voor belastinginkomsten is pas 31 maart. 

In de zomer zijn er geen kosten voor gladheidsbestrijding etc. De lasten en 

baten ontwikkelen zich in de loop van het jaar niet volgens een lineaire lijn.   

 
iii. Blijkbaar is het mogelijk dat dienstverleners heel laat hun declaraties kunnen 

indienen. Vergelijk de tegenvallers bij jeugdzorg in 2018. In december 2018 

werd een tegenvaller gemeld van 0,5 miljoen. In februari 2019 werd gemeld 

dat de tegenvaller meer dan 1,2 miljoen zou zijn. 

VRAGEN  

1. Bent u bereid om de wijze van rapporteren in voor- en najaarsnota aan te 

passen, in die zin dat de werkelijke lasten en baten vergeleken worden met 

de geraamde lasten en baten en daarbij rekening wordt gehouden met de 

variaties die verwacht mogen worden. Dit om een beter gevoel te krijgen over 

hoe de financiën van de gemeente er werkelijk voorstaan? 

 
2. Bent u bereid om gelet op de recente ervaringen bij de kosten van jeugdzorg 

bij overeenkomsten met leveranciers en dienstverleners een bepaling op te 

nemen dat een declaratie/factuur dient te worden uitgereikt binnen een 

bepaalde tijd en een sanctie op te nemen als dat niet gebeurt? Een wettelijke 
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bepaling over het uitreiken van een factuur bestaat al en is opgenomen in 

artikel 34g van de Wet op de omzetbelasting 1968, die luidt: “De factuur 
wordt uitgereikt uiterlijk op de vijftiende dag van de maand volgende op die 

waarin de goederenlevering of de dienst is verricht.”.  
 

Vragen de heer Heukels (Liberaal Bloemendaal) m.b.t. Publicatie in blad  

Geacht college 

De burgemeester heeft een interview gegeven in het blad “Lezen”. In dat stuk is 
uitgebreid gesproken over zijn persoonlijke doen en laten  en kwaliteiten in / voor deze 

gemeente. Daarmee kan deze publicatie meer gezien worden als een persoonlijke PR-

campagne dan een campagne ten behoeve van de gemeente. 

In verband met deze publicatie heb ik een aantal vragen:  

1. Wat zijn de kosten geweest van deze reclamecampagne voor en van de 
burgemeester? 

2. Heeft het gehele college  besloten deze uitgaven te doen of is de burgemeester 
daartoe alleen bevoegd ? 

3. Ten laste van welk budget komen deze kosten? 
4. Uitgaande van het feit dat deze persoonlijke PR-campagne enige duizenden euro's 

heeft gekost en ten laste komen van de gemeente, zou ik ook graag van u willen 
vernemen, hoe u dat verantwoord ten opzichte van inwoners, die vanwege 
ernstige tekorten en liefhebberijen van het college veel meer belasting moeten 
gaan betalen en uitgelegd moeten, worden dat deze persoonlijke PR-campagne 
desondanks toch plaatsvond, en zij dat moeten betalen. 

5. Gaat het college paal en perk stellen aan dit soort uitgaven? 
 

 

Vragen de heer Heukels (Liberaal Bloemendaal) m.b.t. Aanlijn en muilkorfgebod  

Geacht College 

Kort geleden heeft u het aanlijn en muilkorfgebod voor een Bull Mastiff hond in 

Vogelenzang opgeheven. Destijds heeft de burgemeester niet voor niets met 

onmiddellijke ingang die geboden uitgevaardigd. 

Een van de inwoners heeft u hierover persoonlijk benaderd en met u hierover gesproken. 

Deze woordvoerder heeft u aangegeven dat de procedure tot de besluitvorming hem en 

de betrokken eigenaren van honden die gebeten zijn hogelijk verbaasde. Door deze gang 

van zaken worden deze eigenaren gedwongen procedures tegen dat besluit tijdig te 

doen. 

Vragen: 

- Waarom hebt u niet voor het nemen van uw besluit overleg gepleegd met de 
bewuste hondeneigenaren waarvan de honden zijn gebeten dan wel de bij het 
college bekende woordvoerder? 

- Heeft u voorafgaand aan uw besluit het  Politiedossier gelezen?  
- Heeft u het gevoel dat er door uw besluit onrust is het ontstaan bij 

hondeneigenaren die voorheen hun hond uitlieten in hetzelfde gebied waar die 
Bull Mastiff krachtens het gebod van de burgemeester aangelijnd en gemuilkorfd 
rondliep en dat nu niet meer hoeft? 

- Klopt het dat u de woordvoerder van deze hondeneigenaren mondeling hebt 
toegezegd:   
- de burgemeester spreekt  de eigenaar van de Bull Mastiff aan en verzoekt hem 
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de hond in heel Vogelenzang aangelijnd te houden.  
- de burgemeester vraagt het oordeel van de dierenarts.  
- de burgemeester gaat  in gesprek met de getroffen mensen.  
- de burgemeester vraagt een contra-expertise over gedrag Bull Mastiff.  

- Zo ja, wat is de uitkomst daarvan? 
- Wat gaat u in de tussentijd voor maatregelen treffen opdat er weer geen 

problemen ontstaan? 
- Lukt dat binnen de beroepstermijn?  
- Hoe bericht u deze belanghebbenden van uw maatregelen en vorderingen mbt uw 

onderzoek? 
Of bent u van mening dat zij maar zelf naar de bestuursrechter moeten stappen om uw 

besluit teniet te doen dan wel tijdelijke maatregelen ter voorkoming van ellende en 

onrust te voorkomen? 

 

Vragen de heer Burger (CDA) Intrekking aanlijn- en muilkorfgebod hond 

Ingekomen stuk A11 Intrekking aanlijn- en muilkorfgebod hond 

Op 5 februari jl. heeft het college besloten het aanlijn- en muilkorfgebod voor een hond 

in Vogelenzang op te heffen op basis van de bevindingen van één instituut. Hier is een 

uitgebreide brief over geschreven door verontruste inwoners uit Vogelenzang. 

Tijdens de jaarvergadering van de Dorpsraad heeft een inwoner en tevens 

hondenbezitter zijn grote bezorgdheid geuit over de opheffing van dit gebod. De inwoner 

meldde te spreken namens 7 hondenbezitters. Zij zijn niet geïnformeerd over dit besluit. 

Vragen:  

Waarom heeft het college dit besluit genomen op basis van één rapport? 

Zijn de betrokken 7 hondenbezitters van tevoren op de hoogte gesteld van dit besluit? 

Bestaan er geen voldoende redenen dit besluit terug te draaien?   

 

Vraag de heer Burger (CDA) m.b.t.  Fietspad langs N208  

Al vele jaren wordt gesproken over de aanleg van een fietspad langs de N208 bij de 

Houtvaartkade. Dit fietspad zou bijvoorbeeld een veiliger route creëren voor leerlingen 

van het Coornhert Lyceum. De gemeente Bloemendaal heeft destijds duidelijk haar 

opvatting kenbaar gemaakt over dit plan. 

Vraag 

Kan het college iets vertellen over een planning voor de aanleg van dit fietspad? 

 

Vragen mevrouw Roos (Hart voor Bloemendaal) m.b.t geheimhouding   

Vraag 1:  

Gaat u de brief van het Steunpunt Integriteitsmeldingen van november, waaruit u 

citeerde in uw brief, delen met de raad? Zo ja, wanneer. Zo nee, op grond van welke 

wettelijke regel mag u deze brief wit lakken en hoe wil u het advies in de raad 

bespreken, als u complete passages in deze brief wit lakt? Voldoet u daarmee aan art 

169 Gemeentewet zoals u de pers beloofde in juli 2018? 

Vraag 2: 

Wanneer nodigt u de heer Elzinga uit om in de commissie Bestuur en Middelen te komen 

spreken over het geheimhoudingsprotocol zoals u mij hebt beloofd diverse keren? 
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Vraag 3: 

Heeft het college de zogenaamde ‘geheimhouding’ van 4 november 2014 opgeheven of 
de burgemeester, zo ja, wanneer, dwz welke besluitenlijst en voor wie? Heeft Integis dat 

besluit ontvangen? Ik ontvang dat besluit van u graag per ommegaande. Kunt u dat 

morgen toesturen? 

 

Vraag de heer Slewe (Hart voor Bloemendaal) m.b.t lekken van stukken  

 

Via een raadslid zijn stukken gelekt , niet alleen de volgens u vertrouwelijk brief aan het 

presidium, maar ook mails met vertrouwelijke inhoud betreffende het Hoffman dossier. 

Gaat U dit nu onderzoeken? 

 


